
  

PRIMORSKO-GORANSKA ŽUPANIJA 
                  GRAD RIJEKA 
 
MJESNI ODBOR SVETI NIKOLA  
VIJEĆE MJESNOG ODBORA 
 
KLASA:  026-02/19-01/27 
URBROJ:  2170/01-09-10-19-16 
Rijeka,  22.11.2019. 
                                    
 

 
ZAPISNIK 

SA 8. SJEDNICE VMO SVETI NIKOLA 
 

 
8. sjednica VMO Sveti Nikola održana je 21. studenog 2019. (četvrtak), s početkom u 17:00 
sati, u prostorijama mjesne samouprave, Franje Čandeka 36b 
 
 
Sjednici su bili nazočni: 

 Marin Barać, predsjednik VMO 

 Jelena Zorić, zamjenica predsjednika VMO 

 Saša Ujdurović, član VMO 

 Branko Miljak, član VMO 

 Klaudio Lazarić, član VMO 

 Ivica Dušić, član VMO 

 Mila Kožul, članica VMO 

 Miomira Milovanović, tajnica MO 
 
 
Usvajanje zapisnika s 7. sjednice VMO Sveti Nikola: 
 
Zapisnik je jednoglasno usvojen. 
 
 
Sjednicu je otvorio predsjednik VMO Marin Barać i predložio slijedeći 
 

DNEVNI RED 
 
 

1. Preregulacija prometa u Medovićevoj i Meštrovićevoj ulici – izvješće o provedenoj 
javnoj raspravi 

2. Preregulacija prometa u Ulici Franje Čandeka i ulici Krnjevo 
3. Dopis stanara I. Luppisa 15 
4. Dopisi uprave ljekarne Banić 
5. Dopis 40BoxKundić 
6. Informacija sa sastanka sa stanarom ulice Zametska 2 
7. Zahtjev predstavnika stanara Karasove 1 - Očitovanje na žalbu 
8. Program Vijeća -  Dani MO 
9. Komunalni prioriteti za 2020. godinu 
10. Razno 

 

 
 

Dnevni red  je prihvaćen jednoglasno, bez primjedbi. 
 
 



  

AD 1 
 
Marin Barać izvjestio je prisutne o provedenoj javnoj raspravi projekta preregulacije 
Medovićeve i Meštrovićeve ulice. 
Na prezentaciji projekta 01.10.2019. godine održanoj u prostorijama mjesne samouprave na 
adresi Franje Čandeka 36b, prisustvovalo je 12 građana, predstavnici Rijeka prometa, 
predsjednik VMO Sveti Nikola Marin Barać, zamjenica predsjednika Vijeća Jelena Zorić te 
Vijećnici Branko Miljak i Klaudio Lazarić. Uvid u projekt mogao se dobiti i 16.10.2019. godine 
kada su dva predstavnika stanara su došla na uvid u projekt  i 28.10.2019. godine nije nitko 
došao. Na mail adresu mjesnog odbora i poštom do zaključenja javne rasprave 02.11.2019. 
godine pristiglo je 26 prijedloga i primjedbi. 
Rezultati javne rasprave su slijedeći: 
- građani su protiv preregulacije prometa u navedenim ulicama te su protiv uvođenja 
jednosmjernog režima prometovanja 
- građani predlažu gradnju (asfaltiranje) dodatne površine za parkiranje na mjestu dječijih 
parkova i zelenih površina na lokacijama sjeverno od Meštrovićeve 8 – 20, južno od 
Medovićeve 15 – 19, sjeverno od Medovićeve 1 – 9 te proširenje postojeće površine za 
parkiranje sjeverno od Medovićeve 14 – 16 uz proširenje prolaza prema Ivekovićevoj ulici 
Slijedom navedenog Marin Barać predlaže Vijeću slijedeće zaključke:  
- prihvaćanje stava građana protiv preregulacije prometa u navedenim ulicama te protiv 
uvođenja jednosmjernog režima prometovanja   
- traženje alternativnih rješenja za problem parkiranja u navedenim ulicama 
- tražiti stručne službe mišljenje o prijedlozima građana 
- traženje mišljenja upravitelja zgrada u Ivekovićevoj ulici o prijedlogu proširenja prolaza 
prema Medovićevoj ulici 
 

Zaključak: 

 Vijeće se slaže s predloženim a Vijećnici Mila Kožul i Ivica Dušić zadužuju se da 
tajnici dostave adrese svih predstavnika stanara Ivekovićeve ulice. 

 
AD 2 
Vijeću su se obratili stanari ulica Krnjevo  20, 20a, b i c te stanari ulice Franje Čandeka od 
kućnog broja  29 do kućnog broja 35. Skupili su potpise stanara kojim se zahtjeva 
preregulacija prometa navedenim ulicama. Rijeka promet izvršio je uvid te je prijedlog stanara 
prihvaćen. 
 
Zaključak 

 Vijeće je jednoglasno odlučilo da se podrži molba stanara ulica Franje Čandeka 
kbr 29-35 i Krnjevo 20-20c za preregulaciju prometa iz dvosmjernog režima u  
jednosmjerni režim prometovanja. 

 Predmet se uvrštava u prioritete za 2020. godinu pod nazivom stavke 
„Preregulacija dijela ulice F.Čandeka 29-35 i Krnjevo 20-20c u jednosmjernu.“ 

 
AD 3 
Vijeću se obratila predstavnica stanara ulice Ivana Lupisa broj 15 s molbom da se Energu 
izda nalog da se rasvjeta koja se nalazi unutar zgrade, ispod spavaćih soba ugasi jer smeta 
za spavanje. 
 
Zaključak 

 Vijeće je jednoglasnog mišljenja da je traženo u domeni suvlasničkih odnosa i 
nije u nadležnosti mjesnog odbora. 

 
AD 4 
Vijeću se obratila uprava ljekarne Banić s molbom za saniranje oštećenog stepeništa pri ulazu 
u ljekarnu. Na par mjesta su stepenice oštećene pa postoji opasnost da se netko ozlijedi. 
Druga molba je da se poravna izdignuta  ploha ispred ljekarne,napravi nekoliko zaustavnih 
mjesta za građane korisnike usluga i invalidna staza. Postojeća staza za invalide je uništena 
jer je korijenje bora koji raste uz cestu dijelove izdigao i učinio je nesigurnom.  
 



  

Zaključak: 

 Vijeće je jednoglasnog mišljenja da se prijedlozi komercijalne naravi upućuju 
direktno na Rijeka promet. 

 
AD 5 
Vijeću se obratila uprave Autocentra 40Box Kundićs žalbom na nepropisno parkirana vozila 
lijevo od izlaza iz autoservisa čime se zaklanja pogled vozačima koji sa svojim vozilima 
napuštaju servis te ih dovodi u opasnost da se sudare sa nadolazećim vozilima na glavnoj 
cesti.  Kako bi zadovoljili interese svih zainteresiranih sudionika u prometu ali i svoje u smislu 
kvalitetnog odvijanja poslovnog procesa predlažu da se sa lijeve strane od ulazno/silazne 
rampe u servis, gledano sa strane vozača koji napušta servis postave fizičke barijere koje će 
priječiti parkiranje i da se sa desne strane od ulazno/silazne rampe u servis, gledano sa 
strane vozača koji napušta servis obilježi jedno parkirno mjesto za dostavu u visini pokretnih 
vratiju autosalona.Također žele biti sudionici tehničkog izvida na terenu. 
Zaključak: 

 Vijeće je jednoglasnog mišljenja da se prijedlozi komercijalne naravi upućuju 
direktno na Rijeka promet a Vijeće će uputiti dopis Rijeka prometu s molbom da 
se postavi prometno ogledalo. 

AD6  
Stanar ulice Zvonimirova 66 obratio se Vijeću s molbom da se izvidi mogućnost izgradnje 
parkinga na k.č. 3663 k.o. Zamet u posjedu grada Rijeke. Predsjednik Vijeća Marin Barać 
izašao je na terenski sastanak s stanarom te je utvrđeno da se na traženoj lokaciji ne može 
graditi parking, obzirom na činjenicu da se radi o iznimno nepristupačnom terenu. 

Zaključak: 

 Vijeće je jednoglasnog mišljenja da se ipak zatraži upit za mišljenje o gradnji 
parkinga na navedenoj čestici 

AD7  
Predstavnica stanara Karasove ulice broj 1 iskazala je svoje neslaganje s mišljenjem Vijeća 
donesenim na 7. Sjednici VMO Sveti Nikola. Marin Barać pročitao je Vijećnicima dopis 
stanarke i dopis OGU za razvoj, urbanizam, ekologiju i gospodarenje zemljištem.  

Zaključak: 

 Vijeće je i dalje mišljenja da se ne mogu izmještati kontejneri drugih zgrada bez 
njihove suglasnosti ali se slaže da se interventni prostor treba urediti. 

AD 8 
Marin Barać izvijestio je prisutne o tijeku priprema za nadolazeće Dane MO. 

Zaključak: 

 Vijeće je navedeno primilo na znanje. 
 
AD 9 
Vijeće je od nadležnih službi dobilo tablicu obrađenih prioriteta za 2020. godinu. 
 

Zaključak: 

 Vijeće traži detaljnu specifikaciju i obrazloženje o cijeloj tablici obrađenih 
prioriteta za 2020. godinu a od Rijeka prometa očitovanje o prijedlogu obnove 
horizontalne signalizacije. 

 VMO će se nakon dobivenog odgovora očitovati o komunalnim prioritetima. 
 
AD 10 
Vijećnik Ivica Dušić moli nadležne službe da od sada na dalje redovno obavještavaju Vijeće o 
početku i završetku radova. 
 



  

Zaključak: 

 Vijeće se jednoglasno slaže s prijedlogom Vijećnika. 
 

 

 
 
Sjednica Vijeća je završila u 19:00 h 
 
Ovaj se zapisnik sastoji od četiri (4) stranice.      
                     
 
 
Zapisničar – referent za mjesnu samoupravu: 
 

Miomira Milovanović 
 
 

Predsjednik VMO Sveti Nikola: 
 

Marin Barać 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 

 

 


